



Correspondentie adres: Molenpad 1a, 1546 LC Jisp
Secretariaat: 075 8900267
Email: ccjisp@gmail.com

Leden: Anouk Scholtens (voorzitter); Kiki van den Nes (penningmeester)
Paulina Buiten (secretariaat); Jan Koene en Jim Praag

Contactcommissie Jisp

Verslag openbare vergadering 3 juli 2017

Aanwezig: Anouk Scholtens, Jan Koene, Jim Praag en Kiki van de Nes

Gasten: Dhr M van de Kolk, Mvr A Smit, , Mvr E Fens, Dhr E Rot, Mvr S Klopper, Dhr K van de Nes, Dhr E liefthing, Dhr E Klopper, Dhr W. Hupkens van der Elst, Mvr I van de Nes, Mvr G Klopper

Afbericht: Dhr C Ricken, Dhr B Gorter

1. Opening openbare vergadering.

Voorzitter opent de vergadering

2. Goedkeuring verslag vergadering 1 mei 2017 jl.

Mevrouw Fens heeft een opmerking over het verslag van 1 mei 2017 met betrekking over de alinea huisvesting. In het verslag van 1 mei 2017 is opgenomen:

Mvr Fens geeft tijdens de vergadering aan dat de gemeente er niet veel aan heeft kunnen doen. Aangezien het een feit is dat er geen tweede lijns bebouwing is toegestaan in zogenaamde 'lint dorpen'.

Mevrouw Fens merkt op dat het niet toestaan van tweede lijns bebouwing een richtlijn van de gemeente Wormerland is. Tevens geeft zij aan dat ook de ladder van duurzame verstedelijking en een bufferzone in acht genomen moeten worden welke door de Provincie zijn ingesteld.

3. Dorpsvisie.

Dorpsvisie Sociale Cohesie en ouderenzorg

Op 31 mei 2017 is een speciale koffieochtend georganiseerd in samenwerking met basisschool de Harpoen. Groep 8 gaat helpen met het maken van een brunch.

Tevens is er voor de vaste groep een boottocht georganiseerd door het Wormer- en Jisperveld. Er waren zo een 23 mensen aanwezig en Burgemeester Tange is mee geweest, om het een en ander te vertellen over het veld.

Op de laatste woensdag in juli is er geen koffieronde, in augustus is de eerst volgende weer.

4. Wijkbudget

Met betrekking tot het wijkbudget 2017 ligt er een idee op tafel om een geluidsinstallatie aan te schaffen welke door de verschillende verenigingen in het dorp gebruikt mag worden. Te denken valt aan bijvoorbeeld Bingo avond, sinterklaas intocht, toneeluitvoering enz. Dit project is echter lastig te realiseren omdat geluidsinstallaties storen door de aanwezigheid van mobiele telefoons. De installaties die hier minder last van hebben zijn aanzienlijk duurder in aanschaf. Het idee voor de geluidsinstallatie wordt verder onderzocht. Er is ten opzichte van de voorgaande vergadering nog geen vooruitgang inzake de geluidsinstallatie.

Ook eerder is er een vraag binnen gekomen of er een bank(je) kan worden geplaatst aan het wandelpad op het Oosteinde (laarzen pad). Dit is voor de mensen die graag willen wandelen maar ook tussendoor even willen/moeten uitrusten. De gemeente heeft hierop gereageerd dat Natuurmonumenten dit zal gaan oppakken.

De overige ideeën inzake het wijkbudget zijn een aanschaf van een AED aan de zijde van Wormer bijvoorbeeld bij de basisschool, of het verlichten van het Raadhuis in Jisp op dezelfde wijze als de kerktoren.

De Contactcommissie wil van het wijkbudget de afzetting bij het 'Surf' eilandje vervangen. De lijn die er nu ligt is slecht zichtbaar en stuk. Betreft een afzetting voor het zwemgedeelte. De bootjes varen hier nu door heen, dit kan gevaarlijke situatie opleveren. Anouk zal navraag doen, waar een ballenlijn besteld kan worden.

Tevens horen graag van de bewoners waar zij het wijkbudget het liefst aan zouden willen besteden.

5. Verkeersveiligheid

Vanaf vandaag is de Jisperdijk afgesloten tot en met december 2017. Het openbaar vervoer en de hulpdiensten zullen hier wel overheen kunnen. Er komt een noodbrug over het kanaal zodat de bus haar route kan rijden, echter wordt 1 halte op de Jisperdijk dan niet bereikt. De bewoners zijn hierover geïnformeerd.

Anouk vraagt aan Mvr Fens hoe de verkeersonveilige situatie ter hoogte van Weiver 35 wordt opgelost met aan de ene zijde paaltjes en de andere zijde geparkeerde auto's. Automobilisten die elkaar daar tegen komen hebben beide geen voorrang waardoor gevaarlijke situaties kunnen ontstaan. Mvr Fens heeft hier nog niets op vernomen en gaat hier achteraan.

Meneer Rot geeft aan dat er veel bouwwerkzaamheden op het dorp zijn. Hij vraagt of de gemeente meer kan handhaven op het storten van bijvoorbeeld zand op de weg. Het levert soms gevaarlijke situaties op en het lijkt wel steeds meer te gebeuren dat bij verbouwingen spullen/middelen op de openbare weg staan opgesteld. Actie vanuit de contactcommissie is het kenbaar maken van het probleem bij de nieuwe BOA.

6. Wegsloot

De werkzaamheden aan de wegsloot zullen starten eind augustus 2017. De bewoners zullen hierover nog worden geïnformeerd. Het werk wordt uitgevoerd door Benicker.

7. Ingekomen stukken of mededelingen

Bij de contactcommissie is de vraag binnen gekomen of zij positief of negatief staan tegenover het ombouwen van de Pannenberg tot een woning op Dorpsstraat 69 in Jisp.

De contactcommissie heeft voor de openbare vergadering gestemd en hieruit is naar voren gekomen dat zij negatief adviseren tegen het ombouwen van de kapberg tot woning.

De bewoners willen tijdens de vergadering laten weten dat zij erg tegen zijn op het verkrijgen van een woonbestemming op de kapberg. Meneer Hupkens wilt graag weten hoe de politiek hier tegenover staat. Mevrouw Fens geeft aan dat het besproken gaat worden in het college van 4 juli 2017. Zij geeft tevens aan dat de kapberg een gemeentelijk monument is. De eigenaar wil een woonbestemming op de kapberg zodat de kosten van de restauratie gedekt kunnen worden. Mevrouw Fens geeft aan dat het bestemmingsplan mogelijkheden heeft om van af te wijken, in dit geval te weten de BOR.

De bewoners geven aan dat hun privacy in het geding komt doordat de kapberg ramen en deuren krijgt aan de kant van deze percelen. Tevens geven zij aan dat zij bij de bewoner dan planschade gaan indienen, omdat de percelen van de buurtbewoners minder waard worden. De bewoners geven ook aan dat er 15 jaar nagenoeg geen onderhoud aan de kapberg heeft plaatsgevonden, wat de huidige status van de kapberg veroorzaakt. De bewoners zijn van mening dat het doel van de eigenaar is om waarde te creëren op zijn perceel en niet het behouden van de kapberg. De bewoners geven ook aan dat de aanvraag precies rond de vakantie periode is. Dit kan voor de eigenaar voordelig zijn, omdat er tijdens de vakantie minder bezetting op het gemeentehuis is en vergunningen sneller goedgekeurd worden.

Mevrouw S. Klopper (oudheidkundige commissie) vraagt zich af of alle wegen zijn bewandeld om het monument in oorspronkelijke staat te restaureren. Indien er een woonbestemming op afgegeven wordt zal het pand ook aan de buitenzijde veranderen van de karakteristieke kapberg van vroeger. Mevrouw S. Klopper geeft aan dat er nooit een woonbestemming op de kapberg heeft gezeten in het verleden, dus dat het moeilijk zal worden om deze hierop te verkrijgen.

Mevrouw Fens neemt bovenstaande argumenten mee in de vergadering van het college op 4 juli 2017.

8. Rondvraag

Mevrouw Fens geeft aan dat er volgende week meer informatie vrijkomt inzake burgerparticipatie, de contactcommissie wordt hierover geïnformeerd.

Veel klachten over het huis aan huis blad de Zaankanter. Is bij de gemeente bekend dat de bezorging hiervan erg slecht is.

Meneer Rot vraagt zich af wie er gaat over het onroerend goed van de gemeente en hoe hier bestemming aan toegekend wordt. De gemeente heeft een strategisch onroerend goed adviseur en deze doet verstellen met betrekking tot het onroerend goed. Betreft de portefeuille van wethouder Kees van Waayen. Contact opnemen met de wethouder indien er meer informatie over gewenst is.

Op het surfeilandje is aan de kant van de bruiloftsloot de oever erg slecht, de kant spoelt hier steeds verder weg. Nagaan of dit aangevuld kan worden met palen of een takken constructie zodat de kanten minder snel wegspoelen. Misschien kunnen hiervoor oude palen vanuit de wegsloot worden gebruikt. Hierop dient nog actie ondernomen te worden, voorleggen bij gemeente/Jos Wezel.

Mvr S Klopper geeft aan dat de snelheid van zwaar verkeer in het dorp echt een probleem is. Voornamelijk over de druppels. Mvr S Klopper vraagt of er hierop gehandhaafd kan worden.

Een vraag gesteld over de picknickbanken in het 'kommetje' . Deze picknickbanken zijn recht gezet door het plaats van een stapel stenen. Echter staan deze tafels niet erg stabiel. De picknickbanken zijn eigendom van de gemeente. Kiki zal hiervoor eveneens een melding bij de gemeente maken. De banken zijn vervangen en staan echter nog wel op 2 stenen, omdat deze anders niet rechtstaan. Er worden nog houtsnippers gestort onder de picknickbanken.

9 Sluiting

Anouk sluit om 21.15 de vergadering

Eerst volgende vergadering maandag 4 september 2017
